
Z  Á  P  I  S 
z 6. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAVI 

 ze dne 20. září 2023 od 17:00 hodin 

 ve velké zasedací místnosti budovy čp. 1/I na náměstí Republiky 

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 21 členů zastupitelstva města. 

Hosté: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ, Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání všech 

přítomných konstatoval, že je přítomno 21 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, a zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. Při dnešním jednání bude využit hlasovací a komunikační systém. 

Dále starosta města Ing. Jindřich Bláha upozornil přítomné členy ZM a občany, že je z jednání 

zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně zveřejněn na internetových 

stránkách města. Přenos jednání zastupitelstva je také vysílán on-line. 

K bodu 1.A  Zahájení  Program jednání 
Starosta města předložil návrh programu 6. zasedání zastupitelstva města. 

 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Zahájení 

2. Změna č. 4 rozpočtu města na rok 2023 

3. Majetkové převody 

A: Prodej části pozemku p. č. 3853 v k. ú. Klenovice 

B: Prodej části pozemku p. č. 2756/13 v k. ú. Soběslav 

C: Koupě podílů pozemku p. č. 2617/19 v k. ú. Soběslav 

D: Koupě pozemků od Státního statku Jeneč, s. p. v likvidaci, v k. ú. Chlebov 

E: Vzájemné darování pozemků v ulici Petra Voka v k. ú. Soběslav 

4. Různé 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona – dotaz na projednání územní studie průmyslové zóny Soběslav. 

Ing. J. Bláha – projednání studie se uskuteční 17. 10. 2023 od 16 hodin na pracovním jednání 

zastupitelstva za účasti Ing. arch. Bočka. 

J. Kubeš – předložil návrh na doplnění programu dnešního jednání o bod Průmyslová zóna Soběslav 

zařazený před bod Různé. 

Pořadové číslo hlasování: 1 

Hlasování o návrhu J. Kubeše o doplnění programu o bod Průmyslová zóna Soběslav 
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    



2 

 

 

Starosta města předložil celkový upravený program 6. zasedání zastupitelstva města: 

1. Zahájení 

2. Změna č. 4 rozpočtu města na rok 2023 

3. Majetkové převody 

A: Prodej části pozemku p. č. 3853 v k. ú. Klenovice 

B: Prodej části pozemku p. č. 2756/13 v k. ú. Soběslav 

C: Koupě podílů pozemku p. č. 2617/19 v k. ú. Soběslav 

D: Koupě pozemků od Státního statku Jeneč, s. p. v likvidaci, v k. ú. Chlebov 

E: Vzájemné darování pozemků v ulici Petra Voka v k. ú. Soběslav 

4. Průmyslová zóna Soběslav 

5. Různé 

Pořadové číslo hlasování: 2 

Hlasování o programu jako celku: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

K bodu 1.B  Zahájení  Návrhová komise 

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Mgr. Petr Lintner, Tomáš Šena  

a MUDr. Kateřina Jirousová. 

Pořadové číslo hlasování: 3 

Hlasování o složení návrhové komise: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  18 

Proti:  0 

Zdrželi se:  3 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová 

Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt 

Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha Michal Turek 

Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička   

Zdrželi se: 

MUDr. Kateřina Jirousová Mgr. Petr Lintner Tomáš Šena  

K bodu 1.C  Zahájení  Ověřovatelé 
Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města byli navrženi členové zastupitelstva města 

MUDr. Jan Vodička a Mgr. Nina Cibulková. 
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Pořadové číslo hlasování: 4 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželi se:  2 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas MUDr. Kateřina Jirousová 

Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová 

Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha 

Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš  

Zdrželi se: 

Mgr. Nina Cibulková MUDr. Jan Vodička   

Zápis z 5. zasedání zastupitelstva města byl ověřen a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky. 

Zápis z dnešního jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu jednání 

uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu. 

K bodu 2 – Změna č. 4 rozpočtu města na rok 2023 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Přílohy: 

- Rozpočtové opatření č. ZM 4/2023 – tabulka s komentářem 

- Rozpočtové opatření č. RM 3/2023 a č. RM 4/2023 

Předloženo Rozpočtové opatření č. ZM 4/2023, kterým se zvyšuje celkový objem rozpočtových příjmů 

města na rok 2023 o 15.000.000 Kč a výdajů o 3.005.000 Kč. Z rozpočtového opatření č. ZM 4/2023 

vzniká přebytek ve výši 11.995.000 Kč. Po provedených úpravách dosáhne objem rozpočtových příjmů 

města v letošním roce částky 251.035.969 Kč a výdajů částky 256.169.889 Kč. 

Součástí předloženého návrhu je rozpočtové opatření č. RM 3/2023 schválené usnesením RM  

č. 20/177/2023 ze dne 18. 7. 2023, dále rozpočtové opatření č. RM 4/2023 schválené usnesením RM  

č. 21/190/2023 ze dne 28. 8. 2023 a dále návrh na uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi městem Soběslav 

a Správou města Soběslavi na poskytnutí dotace na pořízení traktoru s nakladačem ve výši 1.500.000 Kč. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání 11. 9. 2023 projednal 

předložený návrh změny rozpočtu města na rok 2023 – Rozpočtové opatření č. ZM 4/2023 a doporučuje 

jej ZM ke schválení. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města: 

a) Schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření č. ZM 4/2023 – v předloženém 

znění. 

b) Souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy mezi městem Soběslav a Správou města Soběslavi, s. r. o., 

Soběslav, na poskytnutí dotace na pořízení traktoru s nakladačem ve výši 1.500.000 Kč. 

Pořadové číslo hlasování: 5 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 
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Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

 

K bodu 3 – Majetkové převody 

A: Prodej části pozemku p. č. 3853 v k. ú. Klenovice 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k prodeji části pozemku p. č. 3853 v k. ú. Klenovice u Soběslavi 

V návaznosti na usnesení RM č. 22/213/2023 ze dne 5. 9. 2023 předložen návrh prodeje části výše 

uvedeného pozemku obci Roudná, o výměře 3 m
2
 za cenu 100 Kč/m

2
 dle znaleckého posudku, celkem 

tedy 300 Kč. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 3853 o výměře 3 m
2
 v k. ú. Klenovice  

u Soběslavi, která je ve vlastnictví města Soběslav, obci Roudná za cenu dle znaleckého posudku, tj.  

100 Kč/m
2
. 

Pořadové číslo hlasování: 6 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

B: Prodej části pozemku p. č. 2756/13 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k prodeji části pozemku p. č. 2756/13 v k. ú. Soběslav 

V návaznosti na usnesení RM č. 22/212/2023 ze dne 5. 9. 2023 předložen návrh prodeje části výše 

uvedeného pozemku pobočnému spolku Automoto klub Soběslav v AČR, o výměře 13 m
2
 za cenu  

250 Kč/m
2
 dle znaleckého posudku, celkem tedy 3.250 Kč. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 2756/13 o výměře 13 m
2
 v k. ú. Soběslav, která 

je ve vlastnictví města Soběslav, pobočnému spolku Automoto klub Soběslav v AČR, Soběslav, za cenu 

dle znaleckého posudku, tj. 250 Kč/m
2
. 
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Pořadové číslo hlasování: 7 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

C: Koupě podílů pozemku p. č. 2617/19 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva ke koupi podílů pozemku p. č. 2617/19 v k. ú. Soběslav 

V návaznosti na usnesení RM č. 21/202/2023 ze dne 22. 8. 2023 předložen návrh koupě ¼ podílu výše 

uvedeného pozemku od J. Mácové, Záluží a ¼ podílu pozemku od R. Mácové, Záluží, městem Soběslav. 

Celková výměra pozemku činí 7.675 m
2
. Cena dle znaleckého posudku činí 30 Kč/m

2
. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje koupi ¼ pozemku p. č. 2617/19 od Jany Mácové, Záluží, a ¼ pozemku  

p. č. 2617/19 od Růženy Mácové, Záluží, z celkové výměry 7.675 m
2 
v k. ú. Soběslav, do vlastnictví města 

Soběslav za cenu dle znaleckého posudku, tj. 30 Kč/m
2
. 

Pořadové číslo hlasování: 8 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

D: Koupě pozemků od Státního statku Jeneč, s. p. v likvidaci, v k. ú. Chlebov 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva ke koupi pozemků od Státního statku Jeneč, s. p. v likvidaci, v k. ú. Chlebov 

V návaznosti na usnesení RM č. 21/199/2023 ze dne 22. 8. 2023 předložen návrh koupě pozemků  

p. č. 669/24, 669/25, 1037/17, 1037/18, 1037/21, 1037/22 a 1042 o celkové výměře 1.687 m
2
, které jsou 

ve vlastnictví Státního statku Jeneč, s. p. v likvidaci, Praha, městem Soběslav za cenu dle znaleckého 

posudku 40 Kč/m
2
, celkem tedy 67.480 Kč. 

Bez diskuse. 
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Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků p. č. 669/24 o výměře 268 m
2
, p. č. 669/25 o výměře  

165 m
2
, p. č. 1037/17 o výměře 49 m

2
, p. č. 1037/18 o výměře 59 m

2
, p. č. 1037/21 o výměře 334 m

2
,  

p. č. 1037/22 o výměře 93 m
2
 a p. č. 1042 o výměře 719 m

2
, vše v k. ú. Chlebov, které jsou ve vlastnictví 

Státního statku Jeneč, s. p. v likvidaci, Praha, do vlastnictví města Soběslav za cenu dle znaleckého 

posudku, tj. 40 Kč/m
2
. 

Pořadové číslo hlasování: 9 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  20 

Proti:  0 

Zdrželi se:  1 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová 

Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha 

Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička 

Zdrželi se: 

Ing. Martin Kákona    

E: Vzájemné darování pozemků v ulici Petra Voka v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

- Důvodová zpráva k vzájemnému darování pozemků v ulici Petra Voka 

V návaznosti na usnesení RM č. 22/216/2023 ze dne 5. 9. 2023 a v souvislosti s uskutečněnou revitalizací 

ul. Petra Voka předložen návrh vzájemného darování části pozemku p. č. 3989 za části pozemků  

p. č. 3911 a 3912 s Jihočeským krajem, České Budějovice. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje vzájemné bezúplatné darování částí pozemku p. č. 3989 o celkové výměře 

33 m
2
 ve vlastnictví Jihočeského kraje za části pozemků p. č. 3911 a p. č. 3912 o celkové výměře 136 m

2
 

ve vlastnictví města Soběslav, vše v k. ú. Soběslav. 

Pořadové číslo hlasování: 10 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  20 

Proti:  0 

Zdrželi se:  1 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová 

Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha 

Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička 

Zdrželi se: 

Ing. Martin Kákona    
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K bodu 4 – Průmyslová zóna Soběslav 

Předložil: Jiří Kubeš – člen ZM 

V souvislosti se záměrem regulace rozvoje průmyslové zóny v Soběslavi předložen návrh prověření 

možnosti etapizace tohoto rozšíření vč. zdůvodnění tohoto návrhu. Zároveň předložen návrh na usnesení. 

Zastupitelstvo města ukládá tajemníkovi MěÚ Ing. Radku Bryllovi: 

1. Předložit návrh regulativu etapizace pro územně plánovací dokumentaci města Soběslav pro 

lokalitu  Z12 a Z20 včetně právního posouzení. 

2. Předložit návrh podmínky etapizace pro přípravu  plánovací smlouvy mezi městem Soběslav a PZ 

Soběslav 1., s.r.o., spolu s PZ Soběslav 2., s.r.o. 

3. Výše uvedené materiály zaslat zastupitelům bezodkladně po jejich zpracování a následně připravit 

k projednání na nejbližším jednání zastupitelstva města Soběslavi. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. M. Kákona, Mgr. A. Krejčová, Ing. J. Bláha, Bc. M. Nývlt, T. Šena,  

MUDr. K. Jirousová, Ing. I. Matějů, 

občané – Z. Rux, O. Cílek. 

Ing. M. Kákona předložil protinávrh hlasovat o jednotlivých bodech navrženého usnesení samostatně. 

Pořadové číslo hlasování: 11 

Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony: 

Zastupitelstvo města ukládá tajemníkovi MěÚ Ing. Radku Bryllovi předložit návrh regulativu etapizace 

pro územně plánovací dokumentaci města Soběslav pro lokalitu Z12 a Z20 včetně právního posouzení. 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  11 

Proti:  4 

Zdrželi se:  5 

Nehlasovali:  1 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Ing. Iveta Matějů Mgr. David Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek  

Proti: 

Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas Marek Nývlt MUDr. Jan Vodička 

Zdrželi se: 

Mgr. Ilona Klimešová Jiří Kubeš Mgr. Petr Lintner Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Petr Valeš    

Nehlasovali: 

Ing. Jiří Klíma    

Pořadové číslo hlasování: 12 

Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony: 

Zastupitelstvo města ukládá tajemníkovi MěÚ Ing. Radku Bryllovi předložit návrh podmínky etapizace 

pro přípravu  plánovací smlouvy mezi městem Soběslav a PZ Soběslav 1., s. r. o., spolu s PZ Soběslav 2., 

s. r. o. 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  15 

Proti:  2 

Zdrželi se:  4 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 
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Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Jiří Klíma 

Mgr. Ilona Klimešová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Ing. Iveta Matějů 

Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička  

Proti: 

Mgr. Vladimír Drachovský Ing. Martin Kákona   

Zdrželi se: 

Mgr. Jan Holas Mgr. Alena Krejčová Mgr. Petr Lintner Mgr. Michal Pánek 

Pořadové číslo hlasování: 13 

Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony: 

Zastupitelstvo města ukládá tajemníkovi MěÚ Ing. Radku Bryllovi výše uvedené materiály zaslat 

zastupitelům bezodkladně po jejich zpracování a následně připravit k projednání na nejbližším jednání 

Zastupitelstva města Soběslavi. 

 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  17 

Proti:  1 

Zdrželi se:  3 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona 

Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš 

Mgr. Pavel Lintner Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

Proti: 

Mgr. Vladimír Drachovský    

Zdrželi se: 

Mgr. Jan Holas Mgr. Petr Lintner Mgr. Michal Pánek  

K bodu 5 – Různé 

Ing. J. Klíma – v souvislosti s navýšením příjmů města z technických her schválených rozpočtovým 

opatřením ZM 4/2023 na dnešním jednání dotaz na Pravidla pro posuzování žádostí o zařazení adresních 

míst k provozování hazardních her na území města Soběslavi schválených radou města dne 22. 8. 2023. 

Vyjádřil obavy z rozšiřování hazardních her. 

Ing. J. Bláha – od přijetí nové vyhlášky je v Soběslavi pouze jediná herna (v objektu restaurace Paluba), 

v případě přijetí vládního úsporného balíčku dojde ke změně podmínek příjmů obcí z hazardních her. 

Zmíněná pravidla byla vypracována na základě výzvy ÚOHS z důvodu odstranění případné diskriminace. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

tajemník MěÚ – Ing. R. Bryll, 

členové ZM – Bc. M. Nývlt, MUDr. K. Jirousová, Ing. M. Kákona, 

občané – P. Srncová, R. Domová, G. Pospíšilová, Z. Rux. 

F. Červenka – návrh vybudování podzemního parkoviště pro kamiony s nabíjecími stanicemi v rámci 

připravované průmyslové zóny Soběslav. 

J. Pehe – dotaz na postoj města při veřejném projednání vlivů záměru Průmyslová zóna Soběslav na 

životní prostředí (EIA). 

Ing. J. Bláha – proces EIA má, mimo jiné, fáze písemného připomínkování a veřejného projednání. Město 

podalo v řádném termínu písemné připomínky, které jsou zveřejněny na internetových stránkách města. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – Ing. M. Kákona, 

tajemník MěÚ – Ing. R. Bryll. 
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Z. Rux – informoval o přípravě nového referenda týkajícího se průmyslové zóny spolkem Naše Soběslav  

a vyzval k případné spolupráci. 

P. Srncová – dotaz týkající se průmyslové zóny – velikost, regulativy, plánovací smlouva. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. J. Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Ing. M. Kákona, Mgr. A. Krejčová, J. Kubeš, 

tajemník MěÚ – Ing. R. Bryll, 

občané – G. Pospíšilová, Z. Rux. 

P. Srncová – dotaz, zda dojde ke kácení dalších bříz v ulici Mrázkova, zda budou nahrazeny novými 

stromy. 

Mgr. Pavel Lintner – odstraňujeme pouze břízy nebezpečné, v souvislosti s plánovanou rekonstrukcí 

Mrázkovy ul. možná dojde k odstranění dalších stromů, které budou nahrazeny novými. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – Ing. J. Bláha. 

Mgr. J. Podlaha – pozval přítomné na akci „Den sportu v Soběslavi“, která se uskuteční v sobotu  

23. 9. 2023, a poděkoval za spolupráci členům Komise školství a sportu rady města při přípravě akce. 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 20. září 2023 v 20:00 hodin. 

 

 


